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*3779069* 

Het provinciehuis is vanaf 
het centraal station bereik-
baar met stadsbus, lijn 1 en 
11, halte Provinciehuis, met 
de NS Zonetaxi en met de 
OV-fiets. 

Datum 

24 februari 2015 

Ons kenmerk 

3779069 

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

R. Bloemsma 

Telefoon 

(073) 681 25 20 

E-mail 

rbloemsma@brabant.nl 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 2 februari 2015, ingekomen op 2 februari 2015, heeft u namens 

de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Is het college het met de PVV eens dat de gemeente Eindhoven reguliere 
Eindhovense woningzoekenden heeft gedupeerd en hen met nog langere 
wachttijden in de sociale huursector heeft opgezadeld, door onnodig meer 
houders van een verblijfsvergunning te huisvesten dan waar zij strikt genomen 
aan kon worden gehouden? Zo nee, kan het college dan toelichten waarom zij 
vindt dat reguliere Eindhovense woningzoekenden niet zijn gedupeerd?  
Antwoord: Nee. In onze antwoordbrieven van 25 november 2014 bij vraag 

12 en 20 januari 2015 bij vraag 2 hebben wij gemotiveerd aangegeven 

waarom het bestaande wettelijk systeem voor huisvesting van vergunning-

houders naar ons oordeel niet hoeft te leiden tot langere wachttijden van 

andere woningzoekenden. Wij verwijzen u naar onze antwoorden in die 

brieven. 

 
2. Kan het college uitleggen waarom zij niet gewoon op neutrale wijze 
constateert dat Eindhoven aan haar taakstelling heeft voldaan, in plaats van op 
volstrekt subjectieve wijze en vol lof te spreken van "een enorme prestatie"? 
Bent u het met de PVV eens dat een dergelijke formulering ongepast is gezien 
het feit dat de Brabanders helemaal niet zitten te wachten op het huisvesten van 
de grote stromen vergunninghouders en de Eindhovense woningzoekenden hier 
de dupe van zijn? Zo nee, waarom niet? 
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Datum 

24 februari 2015 

Ons kenmerk 

3779069 

Antwoord: In onze brief aan de gemeente Eindhoven hebben wij een 

compliment opgenomen omdat de gemeente geruime tijd te maken had met 

een achterstand bij het huisvesten van vergunninghouders. Door extra 

inspanningen van de gemeente is die achterstand ingelopen. Dat vonden wij 

een compliment waard. 

 

 

 

 

 
 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 
 
Voorzitter, Secretaris, 

 

 


